
Izjava privremene upraviteljice Hercegovacke banke

Situacija u Hercegovackoj banci otezana je ponasanjem organizirane mase u Mostaru i drugim filijalama, gdje su
moji predstavnici u petak pokusavali da prikupe informacije o radu te banke.

Mene je imenovao Visoki predstavnik, Wolfgang Petritsch, sa zadatkom da osiguram sredstva banke, stiteci
interese njenih stedisa, kako fizickih tako i pravnih lica, te da sprijecim ilegalne radnje. Moj cilj je da se banka
ponovno otvori, a da bi se to napravilo,l vazno je da njeni direktori blisko suradjuju sa privremenim upraviteljem.

Stedise i sira javnost treba da znaju da su mjere koje ja i moje osoblje poduzimamo u potpunosti u skladu sa
federalnim Zakonom o bankarstvu i da imaju podrsku Agencije za bankarstvo FBiH, federalnih organa vlasti i
medjunarodne zajednice – ukljucujuci OHR, Evropsku uniju i vladu Sjedinjenih americkih drzava. Kada se utvrdi
trenutno stanje u banci, razmotrice se sljedeci koraci.

Zbog nasilnih radnji organiziranih protiv mog osoblja i protiv imovine banke, istraga ce trajati duze. Stoga molim
stedise da budu strpljivi dok se moj rad uspjesno ne okonca.
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